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Protokół Nr 26/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 6 marca 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Czarniak Janusz – członek komisji 

2. Renata Frontczak – przewodnicząca komisji 

3. Gawrysiak Renata – członek komisji 

4. Szulc Igor – zastępca przewodniczącej komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Juchacz Przemysław – adwokat 

3. Zasada Paulina – inspektor 

4. Górska Kinga – referent 

5. Roszak Joanna – starszy inspektor 

6. Wochna Monika – starszy inspektor  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 1 lutego 2024 r. w sprawie pomników przyrody oraz alei 

lipowej w Modliborzycach.   

3. Rozpatrzenie wniosku z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie uchylenia uchwały 

Nr IX/68/2019 Rady Gminy Dąbrowa Biskupia z dnia 24 września 2019 r. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Frontczak o godzinie 10:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

adwokata Pana Przemysława Juchacza, członków komisji oraz obecnych pracowników urzędu 

gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 1 lutego 2024 r. w sprawie pomników przyrody oraz alei 

lipowej w Modliborzycach. 
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Przewodnicząca Komisji radna Renata Frontczak jeszcze raz odczytała członkom Komisji 

wniosek o podjęcie uchwały nadającej statut pomnika przyrody dla dwóch dębów oraz 

uznanie alei lipowej w Modliborzycach jako chroniona prawem (54 lipy). 

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że ten 1 dąb nadawałby się na uznanie go za pomnik 

przyrody, gdyby do tej pory ZDP go nie podcinał.  

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że jeżeli drzewo zagrażałoby bezpieczeństwu, to nawet 

pomnik przyrody może być podcinany. A to drzewo rośnie przy samej drodze powiatowej.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że jego zdaniem wniosek jest bezzasadny, ze względu na 

wygląd tych drzew i lokalizację.  

Radna Renata Frontczak – uważa, że w głębi lasu są dęby, które nadawałyby się na pomniki 

przyrody.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że wniosek dotyczy konkretnych dębów i nie jest zasadne 

chodzenie po wszystkich lasach na terenie gminy i szukać dębów, które nadawałyby się na 

pomniki przyrody. 

Radny Janusz Czarniak – potwierdził, że nie mogą teraz szukać w tym lesie dębów, ponieważ 

ktoś może zarzucić, że w innych też mogą być piękne dęby.  

Radna Renata Frontczak przeprowadziła głosowanie nad uznaniem wniosku za zasadny. 

Wyniki głosowania: 

1. Czarniak Janusz – przeciw 

2. Renata Frontczak – przeciw 

3. Gawrysiak Renata – przeciw 

4. Szulc Igor – przeciw 

W związku z powyższym radna Renata Frontczak przeprowadziła głosowanie nad uznaniem 

wniosku za bezzasadny. 

Wyniki głosowania: 

1. Czarniak Janusz – za 

2. Renata Frontczak – za 

3. Gawrysiak Renata – za 

4. Szulc Igor – za 

Członkowie komisji przygotowali projekt uchwały na najbliższą sesję.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do uchwały. 

Ad.3. Rozpatrzenie wniosku z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie uchylenia uchwały 

Nr IX/68/2019 Rady Gminy Dąbrowa Biskupia z dnia 24 września 2019 r. 
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Radna Renata Frontczak – odczytała powyższy wniosek.  

Dyskusja: 

Pani Paulina Zasada – poinformowała, że uchwała Rady Gminy Dąbrowa Biskupia była 

uchwałą opiniującą, a tak naprawdę to Sejmik Województwa Kujawsko-Pomorskiego określił 

granice Obszaru Chronionego Krajobrazu Lasów Balczewskich. Były również organizowane 

spotkania konsultacyjne w Urzędzie Marszałkowskim, w których uczestniczyli pracownicy 

urzędu gminy.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, co stałoby się, gdyby rada zaopiniowała 

negatywnie ten projekt uchwały lub nie podjęłaby żadnej uchwały w tej sprawie? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że w przypadku braku odpowiedzi uznana byłaby 

prawdopodobnie tzw. zgoda milcząca, a w przypadku negatywnej opinii, to trudno 

powiedzieć. To jest pytanie do Sejmiku.  

Radna Renata Frontczak – zaznaczyła, że wnioskodawca nie uzasadnił swojego wniosku, 

jednak po wypowiedzi podczas sesji można wnioskować, że chodzi o rozbudowę fermy 

drobiu.  

Pani Joanna Roszak – poinformowała, że do 2019 roku omawiany obszar fermy drobiu był 

ujęty w Obszarze Chronionym Krajobrazu lasów Balczewskich i mimo to Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska w Bydgoszczy wydał postanowienie w roku 2017, w którym zawarł 

następującą informację: Realizacja inwestycji z uwagi na jej charakter, skalę i lokalizację nie 

będzie wiązać się ze znaczącym oddziaływaniem na środowisko przyrodnicze oraz nie 

narusza zakazów obowiązujących na terenie Obszaru Chronionego Krajobrazu Lasów 

Balczewskich. 

Radny Igor Szulc – dodał, że w takim razie nie ma tu znaczenia, czy ta ferma drobiu jest 

objęta tym obszarem chronionym, czy nie.  

Pani Paulina Zasada – zaznaczyła, że przy fermie drobiu nie ma lasów.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy można wysłać wniosek do Sejmiku 

o unieważnienie tej uchwały? 

Pan Przemysław Juchacz – odpowiedział, że można, jednak należałoby uzasadnić dlaczego 

jest taka konieczność. Dodał, że raczej wchodziłaby w grę zmiana uchwały, a nie jej 

unieważnienie, ale trzeba by mieć dobre argumenty.  

Członkowie Komisji jednogłośnie zdecydowali, że należy skierować pismo do wnioskodawcy 

o uargumentowanie wniosku.  

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radna Renata 

Frontczak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 6 marca 2024 r., godz. 12:00 

  Protokółowała:    Prowadząca posiedzenie 
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  Monika Wochna    Renata Frontczak 


